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SKRIFTLIG FRÅGA TILL STATSRÅD

Till statsrådet Mikael Damberg (S)

2019/20:1985 Polisernas säkerhet

Nyligen blev det känt att poliserna som ska arbeta i det nya polishuset i 
Rinkeby kommer att eskorteras av en extrainsatt polispatrull när de 
lämnar/kommer till arbetet. Bakom beslutet ligger en historik av angrepp på 
poliser och polisfordon. 

Med anledning av detta vill jag fråga statsrådet Mikael Damberg:

 

Vilka åtgärder tänker statsrådet vidta för att poliser i Rinkeby och resten av 
Sverige ska känna sig trygga?

………………………………………

Boriana Åberg (M)

Överlämnas enligt uppdrag

Johan Welander

Från Riksdagsförvaltningen
2020-08-20
Besvaras senast
2020-09-03


